
Van de werkgroep buurtpreventie 
In het jaar 2020 heeft er helaas geen enkel 
buurtpreventie-overleg kunnen plaatsvinden. 
Gelukkig gaat buurtpreventie zelf wel gewoon door. 
De appgroep wordt gebruikt en ook als er vragen zijn 
weet u ons te vinden. We zijn blij dat we de meesten 
van u troffen toen we de presentjes rondbrachten. 
Het is fijn om op die manier toch even contact te 
hebben. Omdat we ook nu niet weten hoe alles zal 
verlopen in 2021 wil de werkgroep buurtpreventie via 
deze nieuwsbrief toch met u in contact blijven. Als u 
dit wilt kunt u deze nieuwsbrief ook in uw buurt 
verspreiden. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Bericht van de Boa  
 
Hierbij wil ik ons voorstellen voor de buurtpreventie  
Mijn naam is Sandro van den Bergh ik neem al een 
paar jaar deel aan deze buurpreventie. Ik ben in dienst 
van de gemeente Uden en verricht BOA en toezicht 
werkzaamheden voor de gemeente Boekel. Dit doe ik 
sinds kort samen met mijn nieuwe collega Renee 
Lagarde. Tijdens onze diensten houden wij toezicht op 
verschillende zaken. Zoals parkeertoezicht en 
controles, toezicht rondom de basisscholen, toezicht op 
coronamaatregelen, jeugd, afval en dumpingen en 
toezicht op loslopende honden en hondenpoep. 
Wij werken volgens een rooster in gemeente Uden, de 
diensten bestaan uit vroege en late diensten. Door 
deze onregelmatige diensten hebben wij geen vaste 
tijden in Boekel. Ons team in Uden bestaat uit 10 
BOA’s, hierdoor is er bijna altijd wel iemand in dienst, 
hierdoor kunnen wij directe en dringende meldingen 
gelijk oppakken. Maar de reguliere surveillance worden 
door Renee en mij verricht en pakken wij de “gewone” 
meldingen op. 
 
 
Alle meldingen gaan in principe via de gemeente, ook 
krijgen wij meldingen via de politie en politiemeldkamer, 
er is een goede samenwerking met de politie. Onze 
bevindingen worden daarom gedeeld met de gemeente 
en de politie, hierdoor kunnen we gezamenlijk optreden 
bij onregelmatigheden en weten we van elkaar wat er 
speelt in de buurt. Hierdoor kunnen we Boekel zo veilig 
mogelijk te maken. 
 

 
Zoals eerder benoemd werk ik sinds 
kort samen met een nieuwe wijk-BOA 
voor de gemeente Boekel, haar naam 
is Renee Lagarde. Ze is 19 jaar en net 
van de opleiding. Ze heeft er heel veel 
zin in, om de wijken en de inwoners te 
leren kennen en mee samen te werken. 
We kijken uit naar een positieve 
samenwerking en hebben hier alle 
vertrouwen in. 

 
Met vriendelijke groet Sandro en Renee 
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Woordje van de Burgemeester 
 
Beste buurtcoördinatoren,  
 
Wat ben ik blij met buurtpreventie in Boekel. Waar veel 
gemeenten worstelen hoe ze samen met burgers 
aandacht kunnen schenken aan veiligheid, loopt dat in 
Boekel al 25 jaar! In 25 jaar heeft buurtpreventie een 
verschil kunnen maken! Denk aan appgroepen, de 
website, social media en loopgroepen zijn erbij 
gekomen en daarnaast is er nu ook de werkgroep 
buurtpreventie die extra meedenkt en helpt om steeds 
een stapje verder te komen. Omdat we nu niet in het 
buurtpreventie-overleg bij elkaar kunnen komen ben ik 
blij dat ik u op deze manier kan laten weten hoezeer ik 
u waardeer. Hopelijk komen er betere tijden en kan het 
25-jarig jubileum later dit jaar toch gevierd worden. 
 
Met vriendelijke groet, 
P.M.J.H. Bos 
 

Jubileum 25 jaar 
buurtpreventie 
 
In 2021 bestaat buurtpreventie 
25 jaar! Gefeliciteerd allemaal! 
We hadden gedacht om hier 
feestelijk aandacht aan te geven 
door in dit jaar de veiligheidsdag 
te houden. Omdat we niet weten 
hoe de ontwikkelingen dit jaar 
zullen zijn, vinden we het nu niet 
verstandig om dit te gaan 
organiseren. De werkgroep 
bekijkt hoe we hier wel aandacht 
aan kunnen geven. 

 

www.buurtpreventieboekel.nl 
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In memoriam Wim Arts 
Eind december kregen wij het bericht dat Wim Arts aan 
de gevolgen van corona is overleden. Wim Arts was 
jarenlang bij buurtpreventie betrokken. In het 
buurtpreventie-overleg was hij een vast gezicht en hij 
ging voortvarend op meldingen af. Wim werkte na zijn 
pensioen nog door als boa bij de gemeente Uden. Daar 
zou hij per 31 december 2020 toch echt afscheid 
nemen. Helaas werd dat een ander afscheid dan 
gepland.  
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Publiciteit 
Buurtpreventie is sinds een paar jaar te vinden op 
Facebook en Instagram. 658 mensen volgen de 
Facebookpagina van Buurtpreventie Boekel en op 
Instagram zijn er 359 volgers. (stand van november 
2020) Iedere twee weken staat er een publicatie in het 
weekblad Boekel & Venhorst en op INboekel. De 
werkgroep heeft een jaarplanning gemaakt met 
onderwerpen. Mocht u een onderwerp missen of 
andere tips hebben? Laat het dan gerust weten via 
info@buurtpreventieboekel.nl 
 
Afscheid van Marcel en Axel de Wit 
Jarenlang waren Marcel en Axel de Wit betrokken bij de 
werkgroep buurtpreventie. De afgelopen tijd hebben zij 
allebei afscheid genomen. We willen Marcel en Axel 
hartelijk bedanken voor hun inzet voor buurtpreventie. 
Zij hebben mee aan de wieg gestaan van de werkgroep 
buurtpreventie en deze mee uitgebouwd tot wat die nu 
is. 
 
Leden werkgroep 
- Martijn van Dongen, voorzitter 
- Dianne van Sleeuwen, communicatie 
- René Bekx, loopgroepen 
- Theo van Uden, lid 
- Sylvia de Wit, wijkagent 
- Rianne Freijters, Integrale Veiligheid gemeente Boekel 
 

Mocht u interesse hebben om aan te sluiten bij de 
werkgroep, dan kunt u dat laten weten aan  
Martijn van Dongen of Rianne Freijters. Ook  
als u graag van gedachten wilt wisselen, neem  
dan gerust contact op! 
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Loopgroepen 
De loopgroepen zijn in 2020 doorgegaan. Deze 
mochten een tijd lang maar met twee personen maar 
ook toen gingen ze door. De deelnemers van de 
loopgroepen hebben een vast punt waar de hesjes en 
zaklampen worden opgehaald. Op deze manier kunnen 
de faciliteiten goed gebruikt worden. Mocht u plaatsen 
willen doorgeven die in een ronde meegenomen 
mogen worden of interesse hebben in de loopgroep, 
geef dit dan door aan René Bekx of via 
info@buurtpreventieboekel.nl 
 

Politiecijfers 
In 2020 waren de inbraakcijfers met name in de  
eerste lockdownperiode erg laag. Inmiddels vinden 
inbraken in woningen weer meer plaats. Verder zijn er 
redelijk wat inbraken in schuurtjes. Overigens zijn bij  
deze cijfers ook pogingen inbegrepen. Daarnaast zijn 
cybercrime en horizontale fraude een probleem. De 
aantallen geweldsdelicten zijn stabiel. Een deel  
hiervan heeft te maken met bewoners van GGZ- 
instelling Huize Padua. Verder hebben in 2020 twee 
overvallen plaatsgevonden en zijn vermogensdelicten  
een aandachtspunt. 

 

 

Aanpak hondenpoep 
Veel mensen vinden overlast van hondenpoep een 
vervelend probleem. Dit bleek ook al uit de enquête 
die u onder uw buurtgenoten hebt gehouden. De 
aanpak van hondenpoep was lang erg lastig. Een boa 
moest de overtreding daadwerkelijk vaststellen. 
Inmiddels is de algemene plaatselijke verordening 
(APV) aangepast en is iedereen die een hond uitlaat 
verplicht om een opruimmiddel bij zich te hebben. De 
werkgroep is hier mee aan de slag gegaan. Verwacht 
geen wonderen, want ook al hebben mensen het zakje 
bij zich, dat wil niet zeggen dat iedereen het gebruikt. 
In de maand maart 2021 heeft u hier meer van kunnen 
zien. 
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